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STYRET RHBF 2016 – 2017 (styret@rhbf.no ) 

 

Styreleder har ordet 

Årets sommersesong står for døren og forventningene til mange og gode 

hytteopplevelser kommer sigende omtrent samtidig som sevjen stiger i trærne! 

Forhåpentligvis har hytta klart seg godt gjennom vinteren – det har jo ikke vært 

veldig kaldt og ikke mye snø. Mange bruker jo nå hytta hele året. 

Dessverre har vi alle fått brev fra Bamble kommune om ny taksering med vesentlig høyere 

eiendomsskatt. Mange medlemmer har henvendt seg til styret om dette og vi oppfordrer 

alle til å klage direkte til kommunen. I tillegg har foreningen skrevet til kommunen der vi 

påpeker det urimelige i de høye takstene. Norges Hytteforbund (NHF) har i siste utgave av 

bladet ‘Hytte & Fritid’ et hovedtema om en stor ‘skatteundersøkelse’ de har gjennomført der 

de bl.a. skriver: ‘NHF har de siste år – både i media og i brev til Finansdepartementet 

(feb.2015) – påpekt at det i enkelte kommuner er en ren diskriminerende takseringspraksis 

mot fritidseiendommer som grunnlag for utligning av den kommunale eiendomsskatt. 

Skatten er nå innført for hytter og hus i 239 kommuner med et samlet skatteproveny på mer 

enn 12 milliarder for alle typer eiendommer.’ Hele artikkelen kan leses i Medlemsbladet 1-2017 

her. 

‘Diskriminering’ forekommer - sier NHF - når takseringen ligger langt over den reelle 

verdien av eiendommen - et forhold som først framkommer ved salg, og derfor ikke så lett å 

påpeke for den enkelte hytteeier. Derfor har NHF sjekket rundt 500 faktiske hytte salg på 

ulike steder i Norge og funnet det direkte bevist at mange salg skjer til langt lavere priser 

enn det ligningstakstene har ligget på. I vårt tilfelle kommer jo også det forholdet at vi selv 

Funksjon F.Navn E.navn Hytte G.eier epost Telefon 

Leder Ragnar G. Stokke Varpet SHB RGStokke@gmail.com  90 84 05 69 

Nestleder, 

Sekretær 

Ole Grimsgaard Rognstranda RKL ole.grimsgaard@moelven.no 91 70 07 18 

Kasserer Morten Wien Varpet SHB mw@awecoinvest.no 92 05 08 71 

Styret Henrik Landsverk Ormevika RKL henriklandsverk@hotmail.com 92 03 01 45 

Styret Knut Aas Varpåsen AT kn-aas3@online.no 90 67 07 26 

Styret Anthony Bergersen Varpet AT anthony_tranberg@hotmail.com 40 28 02 22 

Styret Dag Krogstad Varpet  AT dag@flomatik.no 90 87 91 97 

Vara, OSO 

Veilag 

Per Arne 

Lier 

Olsen Ormevika  RKL opal01@online.no 41 63 25 90 

Vara, 

Brygge 

kontakt 

Rune Nakken Varpet  SHB rune@rln57.com 95 16 57 88 

Vara Truls Wiik Ormevika  AT truls.wiik@no.issworld.com 90 53 24 07 

Redaktør Torill Selander Rognstranda  RKL torill.selander@outlook.com 91 52 04 32 

       

mailto:styret@rhbf.no
http://www.hytteforbund.no/wp-content/uploads/2017/03/Hytteforbundet_2017_digital.pdf
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har bekostet alt av infrastruktur til VA anlegget. OG: kommunen sier selv i 

omtakseringsbrevet vi har mottatt at vår senere tilkobling til VA har vært den utløsende 

faktor for at de har foretatt en omtaksering! Hvorfor skal vi betale ekstra eiendomstakst for 

noe vi selv har betalt? For boligeiendommer er det jo kommunen som bekoster 

infrastrukturen i form av å legge ned VA ledninger, anlegge veg, etc. Vi må håpe på at 

Bamble kommune vil høre på våre protester og foreta en revidert taksering. 

Hilsen Ragnar 

Økonomi 

Vi har hatt store utfordringer med vår tidligere regnskapsfører, men vi har nå byttet og vil 

koordinere fakturering med RVDA. 

Det er fortsatt medlemmer som ikke har betalt medlemsavgiften for 2015 og 2016. Disse 

har fått tilsendt epost med faktura fra BDO. Vennligst betal det du skylder! MEN: feil i 

medlemsregisteret har medført at noen har fått feilsendt faktura. Det beklager vi, men det 

er en stor utfordring å holde listene ajour. Les om dette senere i bladet. 

Som styret tidligere år har informert om så er det mulig for alle medlemmer å søke om 

økonomisk støtte til tiltak som vil komme flere til gode i bygda vår. Denne muligheten er 

der fortsatt. Styret trenger en søknad (epost; styret@rhbf.no ) om hva, hvem, hvor mye. Så 

vil styret beslutte om og hvor mye vi vil støtte tiltaket med. 

 

VA Nytt 

   

SERVICE AVTALEN fortsetter som før sier ØPD i følgende melding til oss: 

‘Dessverre har ØPD Group med datterselskaper, da inkludert Onshore vært med på en 

konkurs. 

Oppstart av ØPD AS og videreføringen har blitt realisert med hjelp av nye investorer. 

Vi er motiverte til å fortsette med avtalene våre og er i posisjon til å opprettholde 

serviceavtalen vi har med dere. 

Håper dere er med oss videre. 

Men vi hadde satt pris på en tilbakemelding på bekreftelse av mottatt mail samt en 

oppdatering av evt. kontaktinformasjon og adresser dersom dette er endret. 

Medlemmene i RHBF kan kontakte ØPD dersom de har avtale og ikke har hørt fra oss, men også om 

det er noen som ikke har avtale fra før, men ønsker det eller informasjon. 

Rune Dorholt, e-post: rune.dorholt@opd.no, tlf: 405 54 405 

 

VAKT TELEFON VA: 35 96 72 20 (‘24/7/365’; legg den i dine Kontakter)              

 

 

mailto:styret@rhbf.no
mailto:rune.dorholt@opd.no
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Støtt våre annonsører –  

de støtter oss! 

 

 

 

Driftsleder VA informerer 

La vannet renne en god stund (min 30 min) når en tar i bruk hytta etter vintersesongen. 

Dette for å få skiftet ut gammelt vann i ledningsnettet.  

Hytteeierne er i henhold til Vedtektene forpliktet til å følge driftsinstruksen som sier at 

varmekablene for Vann og Avløpsledningene skal stå på om vinteren. Dersom dette ikke 

gjøres kan stoppekranene over tid bli svekket og medføre lekkasje.  

Dersom avløpsledningen fryser og tines opp til våren, kan ispropper «skytes» med stor fart 

inn i fellesledningen og gi skade. Husk avløpsledningen står under stort trykk og lekkasje 

gjennom defekte stoppekran eller skade på avløpsledning kan medføre kloakk lekkasje i 

naturen. 

Vi må ta vare på vår flotte VA anlegg som vi skal ha i mange ti år. 

Jan Vidar 

Brygga 

Bryggedugnaden våren 2017 blir gjennomført lørdag 6. mai, med oppmøte kl 10:00. 

Ta med fastnøkler størrelse 21mm, hansker og godt humør. 

I løpet av vinteren har vi fått avslag på søknaden om utvidelse av brygga. Vi ønsket å legge 

en bølgebryter parallelt med land fra brygge enden og i retning mot Rognstranda. Men etter 

innsigelser fra både Havnevesenet, Fylkesmannen samt en del andre, ble kommunens 

beslutning at dette ikke ble godkjent. 

Det vil si – vi må klare oss med de plassene vi har i dag, og forsøke å håndtere vær og sjø- 

utfordringene på best mulig måte. 

En annen uforutsett hendelse var konkursen hos ØPD. De har hatt ansvaret for henting og 

lagring samt utsetting av brygga de siste årene, og brygga ligger også nå lagret på deres 

område i Surtebogen. 

Vi har vært i kontakt med konkursadvokaten, og fått sikret at bryggen ikke inngår i 

konkursboet. Det neste blir å få avklart at det nye selskapet tar ansvaret for utsetting i vår. 

Dette ser nå ut til å ordne seg. 
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Til slutt en liten påminning: Sjekk fortøyningene dine. Under følger en hjelp til riktig 

fortøyning: 

Pressemelding fra Wee Marine 

Å fortøye båten er ingen kunst, men visse regler er det lurt å følge dersom man skal unngå skader på 

båten. Det mange ikke tenker over er at også brygger og utriggere kan ta skade dersom jobben ikke 

gjøres skikkelig. 

Daglig leder i Wee Marine AS, Åge Wee, er spesialist på bryggeløsninger og ser ofte konsekvensen av 

dårlig fortøyning. 

- Mange tenker ikke på hvor fort været endrer seg, spesielt på vinterhalvåret. Resultatet er ofte slite- og 

slagskader som lett kunne vært unngått, sier Wee. 

Tenk på bryggen 

At flytebrygger tar skade av mangelfull fortøyning er lite kjent. Her er det imidlertid tusenlapper å spare i 

vedlikeholdsutgifter dersom jobben gjøres riktig. 

- I kraftig vind og sjø kommer båter med slark i fortøyningen i bevegelse. Dermed utsettes både utriggere, 

pullerter og beslag for store krefter og påkjenninger, og dette er svært uheldig på sikt, sier Åge Wee. Han 

har noen tips som gjør fortøyning av båten sikker, og som samtidig sparer deg for problemer med 

bryggene: 

- Flytebrygga beveger seg opp og ned med tidevannet, noe som gjør det viktig å fortøye stramt. For mye 

slakk i linene kan føre til sliteskader på båt og brygge. 

- Det skal være strekkavlastere (gummidempere) på fortøyningstauene. På den måten unngår man at 

rykkingen skader båt og brygge ved mye sjø eller vind. 

- Du vet aldri når uværet kommer, eller hvilke andre påkjenninger båten utsettes for. Fendre alltid båten 

mot brygga; én fender akter, én midtskips og én i baugen. 

- Fortøy alltid for dårlig vær. En kort tamp mot hver av utriggerne i baug og akter (brest), og ett spring 

(langsgående fortøyning) på hver skuteside skal være tilstrekkelig. Fest det ene springet akter i båten, og 

springet på motsatt side lenger fremme på båten. Slik hindrer du bevegelse i lengderetningen. 

- Ved utriggere på 10-12 m lengde bør man ha to kryssende spring på hver side av båten. 

- Båten bør ikke være mer enn 1,5 m lenger enn utriggerne. 

Bom Ormevika  

Det er Veilaget OSO som eier og drifter bommen som ble satt i drift rundt nyttår og den har 

fungert bra. Av Veilagets 111 medlemmer tilhører 59 også RHBF som på årsmøtet i 2016 

vedtok at den skal være med å finansiere denne bommen. Styret vil fatte beslutning om sitt 

bidrag før årsmøtet. 

Bom Campingen 

Bommen er satt i bestilling- en identisk bom som Ormevika har kjøpt. Bamble kommune 

har igangsatt arbeidet med føre fram strøm fra pumpehuset (med Samlekasse for Post) til 

søppeldeponiet der de skal sette opp en stolpe for gatelys. Vi skal få strøm fra den samme 

tilførselen og de skal sette ned fundamentene for vår bom – slik som ble avtalt tilbake i 

2014. 
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Bommen skal betjenes med mobiltelefon og sms. Det må settes opp en liste over hvilke tlf 

nummer som er gyldige for å åpne den. Hver hytte kan registrere opp til 4 nummer.  

Hermed oppfordres alle som vet de skal benytte bommen om å sende epost til 

styret@rhbf.no med HYTTEADRESSE (f.eks. ‘Rognstranda 4’ – IKKE bruk lengre de gamle 

hyttenummer; f.eks. ‘C-14’ ) og opptil 4 mobilnummer m/navn på eier, som de ønsker skal 

registreres for betjening av bommen. I tillegg kan den enkelte kjøpe fjernkontroll. Mere 

informasjon om bommen vil gis før den tas i bruk. Det vil påløpe brukerne en årlig kostnad 

for drift av bommen. 

RHBF eier og drifter denne bommen. 

Grunneiermøte  

Vi trenger å få en avtale med grunneier R. K. Lønneberg om bruk av veiene hans. Så langt 

har vi drøftet denne og andre saker med ham pr. tlf.  Vi håper å fa en avklaring innen 

årsmøtet. Merk at vi har avklart med Bamble kommune at reguleringsplanen for hele 

hyttegrenda vår er ‘Bolig- og Fritids-boliger’ og ikke ‘Landbruk’. Dermed kommer 

Naboloven til anvendelse m.h.t. felling av vegetasjon o.l. Merk at festekontrakten 

bestemmer hvordan festeren skal forholde seg til vegetasjon på sin egen tomt. 

Medlemsregisteret 

Medlemslister for RHBF har ikke vært tilstrekkelig oppdatert de siste år.  

Dette har bl.a.  ført til mye misnøye fra folk som har solgt hytta, men likevel har fått 

tilsendt faktura for medlemskap o.l. Det er selvsagt veldig uheldig for styret å ikke ha en 

mailto:styret@rhbf.no
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korrekt medlemsoversikt. 

 

Feil i medlemslisten skyldes mange forhold; dels fra styret side, dels fra medlemmer som 

ikke har informert styre, samt at alle opplysninger pr. d. d kun forefinnes i et regneark (MS 

Excel). 

Det jobbes nå intenst i styret med oppdatering av registeret. Styret ønsker ikke å fortsette 

med et regneark, men å konvertere registeret til en database som for eksempel MS Access. 

Det vil føre til en vesentlig enklere administrasjon av medlemslistene samt at utskrifter og 

søk etter informasjon kan baseres på flere alternativ.  Samtidig vil dette gi et langt bedre 

grunnlag for utsending av info og kontingent til medlemmene.  

Det oppfordres til medlemmene å varsle styret om alle endringer. Vi etterlyser også om et 

medlem kan lage en MS Access batabase for oss – vi i styret har ikke kompetanse på dette. 

Dugnad 

Det blir det ingen ‘felles’ dugnad initiert av styret i år. 

Initiativ og planer for en lokal dugnad i Varpet er igangsatt gjennom Facebook siden vår. 

Lokale dugnader er allerede tradisjon både i Ormevika og Lille Ormevika. Dato og oppgaver 

formidles lokalt. 

 Årsmøte 2017 

Tidspunkt er lørdag 8.juli og klokkeslettet holder vi som i fjor til kl.10. Det er allerede nå 

mulig å sende inn forslag om saker som ønskes behandlet på årsmøte. 

Karin Bekkeli og Lasse Johansen utgjør årets valgkomite – og det er som alltid behov for 

kandidater til styret. Er det din tur til å ta en oppgave til fellesskapets beste nå? Det er en 

utmerket måte å bli bedre kjent med både naboer og hva som skjer. Nye hytteeiere er like 

velkomne som andre! Send Karin en epost!  

Omlegging av veien til Hydrostranda 

Et medlem har gjort styret oppmerksom på at omleggingen av Rognsveien til Hydrostranda 

nå skal realiseres etter at prosjektet først ble ‘lagt på is’ i 2015. Ved henvendelse til 

Stiftelsen fikk styret følgende epost:  

‘Stiftelsen Norsk Hydro Feriesteder er i gang med detaljprosjektering av omlegging av Rognsveien. Det 

er inngått avtale om grunnerverv med berørte grunneiere. Dette innebærer blant annet at det vil bli 

etablert fullgode erstatningsparkeringsplasser med sikker adkomst på motsatt side av bekken. 

Det planlegges anbudsrunde før sommerferien, kontrahering til høsten og gjennomføring i løpet av 

vinterhalvåret 2017/2018. 

Jeg bekrefter at omlegging av Rognsvegen tar utgangspunkt i godkjent reguleringsplan. Med mindre 

det oppdages forhold underveis som krever endringer, er det tegningene fra 2014 som gjelder.’ 

Mvh Karsten Hovde, Prosjektleder, Mobil 90930043, karsten.hovde@hydro.com  

Tidligere i denne prosessen har medlemmer som har hytte på Rognstranda med adkomst 

fra Hydrostrandaveien, rett etter nedkjøringen til campingplassen henvendt seg til 

kommunen og Stiftelsen for å sikre at deres P-plasser erstattes. Gjennom planprosessen er 

dette sikret slik Hovde redegjør for over. 

Alle sakspapirer med kart og tegninger om denne reguleringen finnes tilgjengelig på 

Bamble kommunes hjemmesider; se her. Som det framgår her vil deler av vegen legges over 

til østsiden av bekken. 

mailto:kbekkel@online.no
mailto:karsten.hovde@hydro.com
http://opengov.cloudapp.net/Meetings/bamble/AgendaItems/Details/211504
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Merking av stier 
Styret har fastslått at alle tidligere etablerte blåmerkede stier skal forbli blåmerket og 

fortsatt være åpne for ‘fri ferdsel’ selv etter at Kyststien ble etablert. Kyststien følger noen 

av disse traseene, men det er et behov for alle stier vi har.  

For øvrig har styret kjøpt inn flere skilt fra GREP og plassert rundt i grenda i løpet av 

vinteren. Vi håper de er til glede for alle. Trengs det flere så meld fra til styret. 

Bildene på neste side viser to eksempler på skiltene.  

 

Foto: R.G.Stokke 

 


